
※請於申請期間起始前一日下午 4:30前提出申請，逾時不接受申請。 

Please submit this application by 4:30 pm one day ahead. TMC won't 

approve any applications which don't follow this policy. 

中央研究院 生物醫學科學研究所 台灣小鼠診所 (TMC) 

Taiwan Mouse Clinic, The Institute of Biomedical Sciences, Academia Sinica 

小鼠移出動物房暨委託犧牲實驗結束動物同意書 
Authorization Form for Mouse Hotel Check Out & Animal Sacrifice 

計畫主持人 

PI Name 

 服務單位 

Affiliation 

 

申請人姓名 

Applicant 

姓名 

 連絡電話 

Phone No. 

 

 

鼠籠編號 

Labeled No. of 

Cages 

 

 

 
 

 

 

Total           cages 

※委託犧牲 

(出室)日期 

Date of Mice 

Sacrifice  

(Check Out) 

※日期 Date： 

茲申請小鼠診所服務而寄養於小鼠診所動物房之動物已實驗結束，委託

貴單位以動物福利及人道方式代為犧牲處置，特以此書同意執行，日後

若有異議，將自行負責。 
Since my experiments tested in TMC were complete, I hereby authorize TMC to execute 

mice sacrifice following the animal welfare and humanity issues. I am totally responsible 

for this authorization and would not have any controversies with TMC later.  

(無委託犧牲者請勿簽名. Signature required only for those who request mice sacrifice) 

※計畫主持人簽名 (Signature of PI)： 

 

 

 

(委託犧牲將酌收費用. There will be an additional charge for mice sacrifice. ) 

 

TMC承辦人批示 

Signature of TMC 

Staff in Charge 

 

 
 

 

 

核准日期 年 月 日 


